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Депутатський запит

У зв’язку з вимогою суспільства щодо реформування медичної галузі для 
покращення первинної медичної допомоги необхідно наблизити її до місця 
проживання населення.

Тому, пропоную при виділенні земельних ділянок під забудову житлових 
будинків у віддалених мікрорайонах («Коти», Масани, Бобровиця, 
Олександрівка і інші) пропонувати інвесторам проектувати на 1-х поверхах 
амбулаторій сімейної медицини та житла для сімейного лікаря. Т.чином буде 
вирішуватись комплексно впровадження якісної первинної медичної допомоги. 
Це -європейський досвід.


